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1 Valg af dirigent og stemmetællere.  

Som dirigent valgtes Erik Nielsen. 

Som stemmetællere valgtes Helle Hansen og Johnny Hansen. 

2 Beretning. 

Formanden Nanna Steenstrup aflagde beretning, der toges til efterretning. 

3 Fremlæggelse og godkendelse af revideret regnskab og forslag til budget. 

Kassereren Gerd Poulsen fremlagde revideret regnskab, der blev godkendt. 

Kassereren forelagde herefter forslag til budget, der ligeledes godkendtes. 

4 Fastsættelse af kontingent. 

5 Valg af lokalrådsmedlemmer og to suppleanter. 

6 Valg af to revisorer og en suppleant. 

Punkterne 4 - 6 foresloges udsat til efter pkt. 7. Herimod var ingen protester. 

7 Indkomne forslag til afstemning. 

Bestyrelsens forslag til vedtægtsændringer, der er udsendt med indkaldelsen, blev 

gennemgået. Der var lejlighed til at stille spørgsmål.  

De foreslåede vedtægtsændringer blev vedtaget. 

4 Fastsættelse af kontingent. 

Kassereren fremlagde bestyrelsens forslag til kontingentfastsættelse, et årligt 

kontingent på 50 kr. for voksne og 10 kr. for børn og unge. 

Forslaget blev vedtaget. 
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5 Valg af lokalrådsmedlemmer og to suppleanter. 

Alle lokalrådsmedlemmer er på valg årligt.  

Nanna Steenstrup, Thomas Jensen, Michael Sørensen, Mie Lund, Anja Andersen, 

Poul Erik Jensen og Annette Goldschmidt var villige til at modtage genvalg. Gerd 

Poulsen ønskede ikke genvalg.  

Som ny kandidat opstillede Mia Petersen. 

Ingen andre ønskede at opstille.  

Valgt blev Nanna Steenstrup, Thomas Jensen, Michael Sørensen, Mie Lund, Anja 

Andersen, Poul Erik Jensen, Annette Goldschmidt og Mia Petersen. 

Der blev således ikke valgt en suppleant. 

6 Valg af to revisorer og en suppleant. 

Helle Hansen og Anders Hansen var tillige med suppleanten Leif Nolling villige til 

genvalg.  

Der var ikke andre forslag. 

Valgt blev Helle Hansen og Anders Hansen og som suppleant Leif Nolling. 

8 Ideer og forslag til drøftelse. 

Nanna orienterede om forløbet omkring udstykninger i Gørslev by.  

Kommunen ønskede oprindeligt at udstykke et større areal af boldbanen, hvilket vi i 

Landsbyforeningen var meget imod bl.a. fordi det er det sidste større offentligt ejede 

areal i byen, som der er og kan blive brug for til mange forskellige formål, pt som 

træningsareal for idrætsforeningens forskellige hold, blandt andet den meget 

succesrige fodboldafdeling, men arealet bruges også af ellebækskolen. 

Landsbyforeningen, der gerne vil arbejde for, at flere får muligheden for at bosætte 

sig i området, foreslog derfor evt. udstykning evt. kunne ske på arealet umiddelbart 

nord for vejen mellem Gørslev og Østervang, bl.a fordi, det er meget lille i relation til 

landbrugsmæssig drift og i øvrigt ikke lukker fritliggende ejendomme inde. 
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Der er fra foreningens side peget på forskellige muligheder for bebygggelse, tæt-lav 

med mindre ældrevenlige boliger, boliger på arealer så store, at det kan bruges til 

mindre dyrehold eller boliger med et større fælles areal til dyrehold, dyrkning af 

grøntsager eller andet, også ideen om at afsætte et areal i arealet som offentlig areal 

er blevet nævnt. 

Der foreligger nu fra kommunen en udstykningsplan, som vil komme i høring.  

Der var ingen bemærkninger til orienteringen. 

Leif Lørring orienterede om dialogmødet i november, som Landsbyforum stod for, og 

hvor hovedemnet var orientering og dialog om mulige energiløsninger for 

kommunens 32 landsbyer og fritliggende boliger. Desværre var der – muligvis pga. 

ringe ”reklame” for mødet – meget få deltagere. 

Der var opbakning til et forslag om at afholde et lokalt arrangement om 

energiløsninger.  

9 Eventuelt. 

Der var i ingen, der ønskede ordet under punktet. 

 

 

 

Erik Nielsen, dirigent Nanna Steenstrup, formand    Annette Goldschmidt, referent 

 


